

Title (en)  
Pallet-like goods packaging assembly

Title (de)  
Palettenartige Warenverpackungsanordnung

Title (fr)  
Agencement en forme de palette pour l'emballage de marchandises

Publication  
**EP 1970319 A1 20080917 (DE)**

Application  
**EP 08004455 A 20080311**

Priority  
DE 202007004055 U 20070315

Abstract (en)  
The arrangement has a guiding carriage (3) removably accommodated in a packing box (1) for a stackable storage and a protected transport. The packing box includes a recess (2) matched to the guiding carriage. The recess is formed in such a manner that the guiding carriages are differed in external dimensions. A universally fitting bar is arranged from a base surface of the packing box. The fitting bar is provided into a form-fit interference with an U-shaped base-sided free space of the guiding carriages.

Abstract (de)  
Die Erfindung betrifft eine palettenartige Warenverpackungsanordnung mit mindestens einem Führungswagen (3) für Lineareinheiten, der in einem Verpackungsbehälter (1) zur stapelbaren Lagerung und zum geschützten Transport entnehmbar untergebracht ist. Erfindungsgemäß weist der Verpackungsbehälter (1) je eine zum mindestens einen Führungswagen (3) korrespondierende Ausnehmung (2) auf, wobei die Form der Ausnehmung (2) derart ausgebildet ist, um verschiedene Typen von Führungswagen (3) aufnehmen zu können, die sich in den Außenabmessungen unterscheiden.

IPC 8 full level  
**B65D 19/44** (2006.01); **B65D 81/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)  
**B65D 19/44** (2013.01 - EP US); **B65D 81/025** (2013.01 - EP US); **B65D 81/05** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)  
• [A] US 5595301 A 19970121 - PUETZ MANFRED [DE], et al  
• [A] DE 19941926 A1 20000316 - SCHAEFFLER WAELZLAGER OHG [DE]

Cited by  
EP3015403A1; US10106293B2

Designated contracting state (EPC)  
CH DE FR LI

Designated extension state (EPC)  
AL BA MK RS

DOCDB simple family (publication)  
**DE 202007004055 U1 20080724**; CN 101264815 A 20080917; EP 1970319 A1 20080917; JP 2008222310 A 20080925;  
US 2008223745 A1 20080918

DOCDB simple family (application)  
**DE 202007004055 U 20070315**; CN 200810083663 A 20080314; EP 08004455 A 20080311; JP 2008068245 A 20080317;  
US 4516008 A 20080310